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Yeşil Çevre Arıtma Tesisi İşletme Kooperatifi, ortak arıtma tesisi 
fikrinden doğmasına karşın kuruluşundan bugüne gelinen 24 yılda 
hizmet yelpazesinin genişlemesiyle yetersiz kalan unvanını S. S. Yeşil 

Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi olarak değiştirdi.

S.S.Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi bültenidir. Parayla satılmaz.

YEŞİL ÇEVRE’NİN HİZMET 
ALANI GENİŞLEDİ UNVANI DEĞİŞTİ

Bursa’nın devleri arasında
Yeşil Çevre’den 19 firma var

Rumen Heyet, Yeşil Çevre 
modelini ülkesine taşıyacak

Nilüfer Çayı için 
iş birliği zamanı

Gürsu Belediye Başkanı 
Mustafa Işık: Geleceğin 

Gürsu’su için emek veriyoruz
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Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi 
Genel Müdürü Mehmet Aydın, üçüncü kez 
dede oldu. Oğlu Ali Bahadır ile gelini Tuğçe 
Aydın’ın 1 Eylül’de dünyaya gelen bebekleri 
Burçe ile dedelik duygusunu üçüncü kez 
tadan Aydın, mutluluğunu şu sözlerle 
paylaştı: Torunum ‘Burçe’ dünyaya geldi. 
Rabbim bahtını açık eylesin. Vatana, millete 
ve ailesine hayırlı bir evlat olmasını Cenab-ı 
Hak’tan diliyorum.

Yeşil Çevre

KÜNYE
Adres: S.S.YEŞİL ÇEVRE HİZMET VE 
İŞLETME KOOPERATİFİ
Zafer Mahallesi, Yeşil Çevre Cad. No: 5 16580 
Gürsu/BURSA  yesilcevre@hs02.kep.tr 
Tel: 0224 444 5980   Faks: 0224 376 13 62

SÜRELİ YEREL YAYIN 
ÜÇ AYDA BİR YAYINLANIR.

S. S. Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme 
Kooperatifi bültenidir. Parayla satılmaz.

S.S.Yeşil Çevre Hizmet ve 
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Yeşil Çevre Yönetim Kurulu

Yakup CANBOLAT
İbrahim BURKAY
Arif DEMİRÖREN
Mesut BOZ
Cemal VARDAR
Orhan SERBEST
Necip ERSUDAŞ
Alaettin DAĞLI
Remzi BATMAZ

Yayına Hazırlık

Konak Mah. Eğitimciler Cad. 
Ahmet Osmanbey Apt. No:20 
Kat 3 D:5 Nilüfer /BURSA

Baskı: Stüdyo Star Ajans Ltd. Şti.
Baskı Tarihi: 31 Ekim  2022

YİĞİTLER MTAL’DEN YEŞiL ÇEVRE’YE TEKNİK GEZİ
BURSA’NIN DEVLERİ 
ARASINDA YEŞİL ÇEVRE’DEN 
19 FİRMA VAR

BOZDEMİR
TEKSTİL 

YENİ YATIRIM 
AREFESİNDE

Yeşil Çevreli 
stajyerlere sertifika 

Aydın, üçüncü kez dede oldu Akbaş Ailesi’nin
başı sağolsun

Çevre Kimyası konusunu pekiştirmek ve arıt-
ma ile ilgili kimyasal süreçleri yerinde görmek 
üzere tesisi ziyaret eden Yiğitler Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi öğrencileri, Yeşil Çevre 
ile ilgili yetkililerce detaylı bilgilendirildi.

Endüstriyel faaliyetler sonucu kirletilen böl-
genin su varlığını temizleyen, aynı zamanda 
sosyal sorumluluk bilinci ile toplumsal fayda 
sağlayan, gelecek nesillere temiz su kaynak-
ları bırakmayı hedefleyen, sanayiye ekono-
mik bir arıtma modeli, çevre otoritesi için 
kolay kontrol edilebilir bir arıtma işletmesi 
olan Yeşil Çevre’yi gezen öğrenciler, klasik 
arıtma tesisi kimliğinin çok ötesinde olan te-
sise hayran kaldılar.

Bursa Uludağ Üniversitesi (BUÜ) ile Bursa 
Teknik Üniversitesi (BTÜ) Çevre Mühendis-
liği’nde okuyup stajlarını tamamlayan 5 
öğrenciye sertifikalarını takdim eden Genel 
Müdür Mehmet Aydın, stajyer öğrencilere 
mesleğin gerektirdiklerini en iyi şekilde yap-
maları tavsiyesinde bulunarak, çalışma hayat-
larında başarı diledi.

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası’nın (BTSO) kent 
ekonomisine ışık tutmak amacıyla bu yıl 25’inci 
kez düzenlediği ‘Bursa 250 Büyük Firma Araştır-
ması - 2021’ sonuçları açıklandı. Listede Yeşil 
Çevre Üyesi 19 firma yer alırken, Bursa 250 
Büyük Firma Araştırması’nda 2021 yılı verilerine 
göre cirosu 1 milyar TL’nin üzerinde olan şirket 
sayısı 50’ye yükseldi. 2020 yılında söz konusu 
firma sayısı 27 idi. 
İhracattaki güçlü büyüme, döviz kurlarındaki 
artış ve yüksek enflasyonun etkisiyle 250 Büyük 
Firmanın net satışları son 10 yılın en hızlı artış 
oranı olan yüzde 62,8 ile 307 milyar 846 milyon 
TL’ye ulaştı. Söz konusu rakamın yüzde 70’ini ise 
listedeki ilk 50 firma gerçekleştirdi. Yeşil Çevre 
Hizmet ve İşletme Kooperatifi’nin hizmet kap-
samında bulunan Uludağ OSB, BOSAB, Kestel 
OSB’de faaliyet gösteren listedeki 19 firmanın 
net satışları da 9 milyar 331 milyon TL oldu.

FİRMALARA TEŞEKKÜR

BTSO Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Burkay, 
Türkiye’nin hedeflerine liderlik eden Bursa’da, 
kent ekonomisine ışık tutmak amacıyla ‘Bursa 
250 Büyük Firma Araştırması’nı bu yıl 25’inci kez 
gerçekleştirdiklerini söyledi. Burkay, “Ortaya 
çıkan tabloya göre yapacağımız çalışmalar için 
de yol gösterici nitelikte olan Bursa 250 Büyük 
Firma Araştırmamıza katkı sağlayan tüm firma-
larımıza teşekkürlerimizi sunuyorum” dedi. 
Öte yandan listede yer alan Yeşil Çevre üyesi fir-
malar şunlar; R.B. Karesi İthalat İhracat Tekstil 
San. ve Tic. A. Ş., Akbaşlar Tekstil Enerji San. ve 
Tic. A.Ş., Burkay Uğur Kauçuk Kimya ve Petrol 
Ürünleri San. ve Tic. A.Ş., Özbağ Kuyumculuk 
San. ve Tic. Ltd. Şti., İlay Tekstil San. ve Tic. A.Ş., 
Bursa Çimento Fabrikası A.Ş., Sözal Kimya San. 
ve Tic. A.Ş., İlay Dış Tic. A.Ş., Presimsan Hidrolik 
Makine Kalıp Yedek Parça San. ve Tic. A.Ş., Aro-

ma Bursa Meyve 
Suları ve Gıda San. 
A.Ş., Bisem-Par-
adise San. ve Tic. 
Ltd. Şti., ÜÇGE 
Mağaza Ekipman-
ları Paz. San. ve 
Tic. A.Ş., Altınsu 
Tekstil  Enerji San. 
Tic. Ltd. Şti., Ak-
dem Tekstil San. 
ve Tic. A.Ş., Bur-
kasan Plastik Atık 
Yönetimi ve Çevre 

Danışmanlık Hizmetleri İnşaat San. ve Tic. Ltd. 
Şti., HKS Has Asansör Kauçuk Plastik Metal San. 
ve Tic. A.Ş., Burkay Tekstil San. ve Tic. A.Ş., Der-
han Tekstil Konfeksiyon Enerji San. ve Tic. A.Ş., 
Edemen Et ve Et Ürünleri Tarım Hayv. Nak. Gıda 
San. ve Tic. A.Ş.

Yaklaşık 57 yıl önce kurulup, 1994 yılından bu yana da astar, 
gömleklik, tericoton ve ceplik kumaş üretimi ve pazarlaması ile 
giyim sektörüne de hizmet veren, boyahanesi ile dokumadan, 
boya, apre ve kalite kontrol işlemlerine kadar tüm adımları kendi 
bünyesinde gerçekleştiren Bozdemir Tekstil San. ve Tic. Ltd. Şti., 
yeni yatırım kararları aldı. 

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi sorumluluk alanı 
içerisinde farklı noktalarda işletmesi bulunan Bozdemir Tekstil 
yetkilileri İbrahim Bozdemir ile Hüseyin Bozdemir yapacakları yeni 
yatırımlar arefesinde Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi 
Genel Müdürü Mehmet Aydın ile hayata geçirecekleri yatırımların 
atıksu deşarj yönüyle ilgili istişarelerde bulundu.

Yiğitler Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Kimya 
Bölümü öğrencileri, Yeşil Çevre Hizmet ve 
İşletme Kooperatifi’ne teknik gezi düzenleyerek 
çalışmalar hakkında bilgi aldı. 

BTSO’nun çeyrek asırdan bu yana düzenlediği ‘Bursa 250 Büyük Firma 
Araştırması’ listesinde Yeşil Çevre Üyesi 19 firma yer aldı. Yeşil Çevre Hizmet ve 
İşletme Kooperatifi’nin hizmet kapsamında bulunan Uludağ OSB, BOSAB, Kestel 
OSB’de faaliyet gösteren listedeki 19 firmanın net satışları da 9 milyar 331 milyon 
TL oldu.

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme 
Kooperatifi’nde staj dönemini 
başarıyla tamamlayan stajyerlere, 
sertifikaları verildi. 

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi 
Genel Müdürü Mehmet Aydın, Kooperatif 
ortaklarından Akbaş Holding’in Kurucusu 
Hacı Erol Akbaş’ın vefatı nedeniyle, 
Akbaş Holding Yönetim Kurulu Başkanı 
Erhan Akbaş’a taziye ziyaretinde 
bulundu. Akbaş, sabır dileyen Aydın’a, 
rahmetli babaları Hacı Erol Akbaş adına 
yaptırdıkları mealli Kuran’ı Kerim hediye 
etti.

Burkay Ailesi’nin acı kaybı
Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı ve aynı 
zamanda Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi Yönetim 
Kurulu Başkan Vekili İbrahim Burkay’ın annesi Fatma Burkay 
vefat etti. Tüm Yeşil Çevre Ailesi olarak merhumeye Allah’tan 
rahmet, kederli ailesine başsağlığı diliyoruz.

YEŞİL ÇEVRE’DE ’11.11’ SEFERBERLİĞİ!

Tarım ve Orman Bakanlığı’nca Türkiye genelinde 
11 Kasım’da fidanların toprakla buluşturulduğu 
Milli Ağaçlandırma Günü etkinliği, Bursa’da Yeşil 
Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi ile Bursa Or-

man Bölge Müdürlüğü’nce ortaklaşa gerçekleştir-
ilecek. Bu amaçla Bursa Orman İşletme Müdürü 
Nejdet Atay ile bir araya gelen Yeşil Çevre Hizmet 
ve İşletme Kooperatifi Genel Müdürü Mehmet 
Aydın, kentte yürütülecek ‘11.11 Ağaçlandırma Et-
kinliği’ sırasında yapılacak çalışmalara yönelik fikir 
alıverişinde bulundu. 

PLANLAMAYA DEVAM

Öte yandan organizasyonla ilgili görüşmeler Yeşil 
Çevre’de de devam etti. Orman Bölge Müdürlüğü 
Ağaçlandırma Şefi Ali Yaşar Ulusoy ve Orman 
Teknikeri Halime Gümüş ile Milli Ağaçlandırma 
Günü’nde Bursa’da gerçekleştirilecek etkinliğin 
detayları konuşuldu.

Endüstriyel ortaklarının karbon salınım-
larının azaltılmasına yönelik büyük 
ölçekli bir orman kurmayı hedefleyen 
Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Koope- 
ratifi, 11 Kasım’da gerçekleştirilecek olan 
Milli Ağaçlandırma Günü’nü Bursa Orman 
Bölge Müdürlüğü ile birlikte üstlenecek.

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi 
Genel Müdürü Mehmet Aydın, kooperatifin 
hukuk danışmanları ve mali müşavirleriyle 
bir araya geldi. Toplantıda, Kooperatifin 
genel mali durumu ve hukuka intikal eden 
konular hakkında durum değerlendirmesi 
yapıldı.

Yeşil Çevre’nin 
mali durumu 
değerlendirildi
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“İŞ GELİŞTİRMELERİMİZ ÖNE ÇIKACAK”

Kooperatif Genel Müdürü Mehmet Aydın da şöyle 
konuştu; “Yeşil Çevre, kurulduğu yılda ortak arıt-
ma tesisi fikrinden doğuyor. Dolayısıyla ismi de 
o gün için Yeşil Çevre Arıtma Tesisi İşletme Koop-
eratifi olarak seçiliyor. Ancak geldiğimiz 24 yılda, 
özellikle de 2010’dan sonra hizmet yelpazemizi 
genişlettik. Laboratuvar hizmeti vererek, ortak-
larımızın maliyet esaslı atık sularını analiz edi-
yoruz. Ortaklarımızın çevre ile alakalı alacakları 
danışmanlık hizmetlerini de verebilecek hale geld-
ik. Şimdi ortakların tehlikesiz ambalaj atıkları için 
toplama ve ayrıştırma tesisi kurarak, bu atıkları 
ekonomiye geri kazandıracağız. Ayrıca arıtılan 
atıksuyun ileri teknolojilerle geri kazanarak ortak-
larımızın kullanımına sunulması ile ilgili çalışma-
lar gerçekleştireceğiz. Dolayısıyla bu 
unvan artık bize yetmiyordu. Bu un-
vanımızı genel bir hale getirelim. Arıt-
ma tesisi de bu hizmetlerimiz içinde bir 
faaliyet alanı olsun istedik ve adımızı 
S. S. Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme
Kooperatifi olarak değiştirdik. Gün-
lük arıtma kapasitemizi 100 bin met-
reküpten 150 bin metreküpe çıkaracak 
yatırımlar da yapıyoruz. 415 ortağın 
atık suyunu arıtıyoruz ama hemen 
yakın gelecekte su geri kazanımı, am-

balaj atıkları ayrıştırma tesisi belki çok daha öne 
çıkacak çevreyle alakalı. Ortaklarımızın Kurumsal 
Karbon Ayak İzi Hesaplama ve Raporlama işlem-
lerini maliyet esaslı olarak gerçekleştireceğiz. 
Kısacası arıtma Yeşil Çevre için standart, rutin bir iş 
haline gelecek, iş geliştirmelerimiz öne çıkacak. Şu 
an danışmanlık hizmeti verdiğimiz TEKNOSAB’ın 
arıtma tesisini biz işleteceğiz. Dolayısıyla bizde 
oluşmuş bu tecrübeye istinaden Bursa ölçekli farklı 
OSB’ler ve OSB dışı firmalar ile belediyelerin arıt-
ma tesislerinin işletmelerine de talip olmayı hede-
fliyoruz.” 
Öte yandan Divan Kurulu Başkanlığını Nurettin 
Uşak, yazman üyeliklerini Semih İdil ve Fatma Gür-
soy’un yaptığı Genel Kurul’da 2021 yılı yönetim ku-
rulu raporu ve çalışma raporu sunularak gündem 
maddeleri karara bağlandı.

Yeni yatırımlarla kapasitesini ve hizmet alanını 
genişletmeyi amaçlayan ve bu nedenle un-
vanı değişen S.S. Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme              
Kooperatifi’ndeki çalışmalar, Avrupa ülkelerinin 
öncelikli gündeminde yer almaya devam ediyor. 
Romanya’dan gelen heyet, kooperatifteki çalışma-
ları hayranlıkla inceledi.

‘ÜLKEMİZDE MODEL OLARAK GÜNDEME 
ALACAĞIZ’

Muharrem Karabulut’un başkanlığını yaptığı Yeşil 
Bursam Derneği’nin organizasyonu ile Avrupa 
Birliği Romanya Ulusal Ajansı’nca kabul edilen 
‘Barış İçinde Büyütüyoruz’ adlı Erasmus projesi 
kapsamında Ramnicu Kenti Güzelleştirme Derneği 
Başkanı Volodea Mateavici ile Sarat Belediye     
Meclis Üyesi Florin Ceparu ve beraberindekiler ile 
Romanya ve Türkiye’nin dört bir yanından gençler, 
Bursa’daki temaslar kapsamında S.S. Yeşil Çevre 
Hizmet ve İşletme Kooperatifi’ne inceleme gezi-
si düzenledi. Kooperatif Genel Müdürü Mehmet 

Aydın’dan tesiste yürütülen çalışmalar ve projeler 
hakkında bilgi alan heyettekiler, daha sonra arıt-
ma çalışmalarını yerinde inceledi. Rumen heyetin 
Başkanı Volodea Mateavici, ilk defa bu denli kap-
samlı hizmet veren bir arıtma tesisi gördüklerini ve 
Avrupa standartlarında yapılan çalışmalardan çok 
etkilendiklerini dile getirdi. Mateavici, ülkelerine 
döndüklerinde Yeşil Çevre’deki modeli örnek alarak 
daha çevreci bir üretim modeli anlayışı için girişim-
lerde bulunacaklarını dile getirdi.

‘DENEYİMLERİMİZİ PAYLAŞMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ’

Temelinin atıldığı 1998 yılından bu yana Yeşil 
Çevre’nin önemli dönüşümler geçirdiğini ve büyük 

yatırımlarla rol model olmaya devam ettiğini dile 
getiren S.S. Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Koope- 
ratifi Genel Müdürü Mehmet Aydın da “Tesisimizin 
hizmet yelpazesini genişleterek sorumlu olduğu-
muz bölgelerde ortaklarımızdan aldığımız güçle 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bursa’nın doğusun-
daki 3 organize sanayi bölgesi ile Gürsu ve Kestel’in 
arıtma çalışmaları noktasında çevre dostu üretime 
önemli katkılar sağlarken hem yurt içinde, hem de 
yurt dışında örnek alınmamız bizi çok mutlu edi-
yor. Hem atık su arıtma, hem çevre danışmanlığı 
alanlarında verdiğimiz hizmetlere yenilerini ekle-
meyi hedefliyoruz. Adeta kabına sığmayan bir tesis 
olarak deneyimlerimizi hem ülkemizdeki, hem de 
sınırlarımızın dışındaki ilgililerle paylaşmaya de-
vam edeceğiz. Gelecek nesillere temiz su kaynak-
ları bırakma hedefi doğrultusunda çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz” ifadelerini kullandı.

Yeşil Çevre Arıtma Tesisi’nin 23. Olağan Genel Ku-
rulu, Merinos Atatürk Kültür Kongre Merkezi’nde 
gerçekleştirildi. Genel Kurul’da alınan kararla S.S. 
Yeşil Çevre Arıtma Tesisi İşletme Kooperatifi’nin 
unvanı, genişleyen hizmet alanı dolayısıyla ‘S.S. 
Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi’ olarak 
değiştirildi.

“AB’DEN FON AKTARIMINI SAĞLAMALIYIZ”

Genel Kurul’daki konuşmasında Avrupa Yeşil Mu-
tabakatı’nın gerektirdiği dönüşümün kaçınılmaz 
olduğunu belirten Bursa Ticaret ve Sanayi Odası 
(BTSO) Yönetim Kurulu Başkanı ve Kooperatifin 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili İbrahim Burkay, şun-
ları söyledi:
“İhracatımızın yüzde 47’sini Avrupa Birliği’ne (AB) 
yapıyoruz. 2026’dan itibaren gereken adımları at-
mamış olursak AB ile ticarette karbon vergisi 
ödeyeceğiz. Bu bağlamda 1998’de temelini at-
tığımız bu oluşumun önemi, daha net ortaya 
çıkıyor. Yeşil Mutabakat’ın merkezinde Yeşil 
Çevre var. Önceden arıtılan suyun nereye deşarj 
edildiği soruluyordu, şimdi ise deşarj edilen suyu 
ne yaptığın, geri kazanıp kazanmadığın soruluyor. 
Yeşil Çevre özelinde baktığımız zaman, AB’nin Yeşil 
Mutabakat için ayırdığı 125 trilyon dolar bütçeden 
kaynak almamız lazım. 27 Avrupa ülkesinde yeşil 
enerjiye hibe desteği için milyarlarca euro hibe 
desteği var. Birçok konuyu ete kemiğe büründürüp 
özellikle bu süreçte AB’den buraya fon aktarımını 
sağlamalıyız. Bu konu özelinde baktığımızda Yeşil 
Çevre, geldiğimiz noktada örnek yapılardan biri 
oldu ve bu statüsünü koruyor.”

Ortaklarının tehlikesiz ambalaj atıklarını 
ekonomiye geri kazandırmak için toplama ve 
ayrıştırma tesisi kurmak üzere harekete geçip 
ilk olarak hemen yanı başındaki TOKİ’ye ait 
10 bin 772 metrekarelik araziyi satın alan Yeşil 
Çevre, çalışmalarını sürdürüyor. 

Mekanik ve detay projeler ile ekipman 
ihalesinin tamamlandığını söyleyen Yeşil 
Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi Genel 
Müdürü Mehmet Aydın, inşaat ihalesi 
aşamasına geçmek üzere olduklarını 
vurguladı. Genel Müdür Aydın, “Prefabrik 
olacağı için aşama aşama da olsa çok kısa 
zamanda hizmete başlamayı planladığımız 
yatırımla firmalardan cam, karton, plastik, 
pet şişe gibi atıkları alıp ayrıştırarak, geri 
dönüşüm tesislerinde ekonomiye geri 

kazandıracağız” diye konuştu. 

Öte yandan Yeşil Çevre Teknik Heyeti, son 
olarak 12 Ekim’de gerçekleştirdiği istişare 
toplantısında Ambalaj Atıkları Toplama 
Ayrıştırma Tesisi ile ilgili gelinen son durumu 
değerlendirdi.

İleri arıtma yatırımlarıyla proses suyunu 
kazanmadan, Bursa’daki sanayiye ayrılmış 
olan su kaynaklarının bölgedeki sanayicilere 
ulaştırılmasına kadar bir dizi yeni yatırım 
kararı alan Yeşil Çevre, çalışmalarına son hızla 
devam ediyor. Atık Çamur Yakma Tesisi Sulu 
Kül Boşaltma Sistemi imalat ve montajını 
gerçekleştiren Azizler Çelik’i teknik ekibi ile 
birlikte ziyaret eden Yeşil Çevre Genel Müdürü 
Mehmet Aydın, çalışmalarla ilgili gelinen son 
durum hakkında bilgi aldı. Öte yandan Yeşil 
Çevre’deki Çamur Kurutma Tesisi yatırımının 
kasım ayı sonuna kadar tamamlanması plan-
lanıyor.

23 yılda yapılan 30 milyon dolarlık yatırım tutarı kadar planlamalarda 
bulunan Yeşil Çevre, bakteri kullanımı ile biyolojik havuzdaki biyoküt-
leyi destekleyip güçlendirerek atıksuları etkin biçimde arıtmayı 
hedefliyor. Bu amaçla Yeşil Çevre’ de, pilot amaçlı bakteri denemeleri 
sürerken, denemeleri gerçekleştiren firmanın Bulgaristan’daki üretim 
tesislerine de bir ziyaret gerçekleştirildi. Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme 
Kooperatifi Genel Müdürü Mehmet Aydın ile İşletme Sorumlusu/Çevre 
Mühendisi M. Çağatay Çetinkaya’nın birlikte gerçekleştirdiği ziyarette, 
tesiste yapılan AR-GE çalışmaları ve uygulamaları hakkında bilgi alındı.

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı, 
Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Koopera-
tifi Yönetim Kurulu Başkan Vekili İbra-
him Burkay ile Yönetim Kurulu Üyeleri, 
iş geliştirme uygulamaları kapsamında 
arıtma işleminde kullanılan renk gide-
rici kimyasal yerine soğuk atmosferik 
plazma teknolojisi ile renk giderimi 
sağlayan Yeşil Çevre’deki pilot tesiste 
incelemede bulundu.

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Koope-
ratifi Yönetim Kurulu, tesisin toplantı 
salonunda bir araya gelerek ortaklar-
ca iletilen talepleri değerlendirirken, 
sürdürülen ve hayata geçirilecek yeni 
projeler hakkında da istişarelerde bu-

lundu. Gündem başlıklarını ise iş geliştirme uygulamaları kapsamında arıtma işle-
minde kullanılan renk giderici kimyasal yerine soğuk atmosferik plazma ve mikro-
organizmalar gibi yeni teknolojilerin kullanımı ile kentte Bursa Orman İşletme 
Müdürlüğü ile birlikte yürütülecek ‘11.11 Ağaçlandırma Etkinliği’ oluşturdu. 

RUMEN HEYET, YEŞİL ÇEVRE MODELİNİ ÜLKESİNE TAŞIYACAK YEŞİL ÇEVRE’NİN HİZMETLERİ UNVANINA SIĞMADI!

Ambalaj Atıkları Toplama ve 
Ayrıştırma Tesisi’nde sona doğru 

Azizler Çelik’e 
inceleme ziyareti Arıtmada yeni teknolojiler

Yeşil Çevre’de deneniyor
PİLOT TESİSTE İNCELEME

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme 
Kooperatifi’ni ziyaret eden Rumen 
Heyet, tesisteki çalışmaları örnek alarak 
ülkelerine taşımayı hedeflediklerini 
söyledi. 

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi Genel Müdürü Mehmet Aydın, 
Ambalaj Atıkları Toplama ve Ayrıştırma  Tesisi için mekanik ve detay projelerin 
tamamlandığını belirterek, inşaat ihalesi aşamasına gelindiğini açıkladı.

Yeşil Çevre Arıtma Tesisi İşletme 
Kooperatifi, ortak arıtma tesisi fikrinden 
doğmasına karşın kuruluşundan bugüne 
gelinen 24 yılda hizmet yelpazesinin 
genişlemesiyle yetersiz kalan unvanını 
Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Kooperatifi 
olarak değiştirdi.

Bulgaristan’daki bir fir-
manın arıtma işleminde 
renk giderici kimyasal 
yerine etkin mikroorga-
nizmaların kullanıldığı 
teknolojinin Yeşil 
Çevre’de pilot uygula-
ması yapılırken, firmaya 
yönelik bir inceleme 
gezisi düzenlendi.

Yeşil Çevre Yönetim Kurulu 
yoğun gündemle toplantı
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Gürsu, Bursa’nın en verimli ovalarından birine 
sahip ilçesi. Merkeze yakın olmasının avantaj ve 
dezavantajlarını birlikte yaşayan ilçe, tarımın yanı 
sıra sınırları içerisindeki OSB ile sanayi üretiminde 
de önemli bir yere sahip. Gürsu Belediye Başkanı 
Mustafa Işık, Gürsu’da hayata geçirdikleri projeleri 
ve gelecek hedeflerini anlattı.
    

Öncelikle bize ilçenizi anlatır mısınız?

Bursa’mızın güneyine hakim Uludağ’ın eteklerin-
den verimli Bursa ovasına doğru inişte yeşil bir 
holü andıran tarihi çınarlarla çevrili girişi ve çağdaş 
kimliğini yansıtan yeni girişiyle Gürsu’muza 
ulaşırsınız.  Bursa’ya sadece 12 km uzaklıkta olan 
ve bugün neredeyse Bursa merkezi ile birleşen 
Gürsu’muzda, çınar ağaçları karşılar ve uğurlar 
sizi. Çınar ağacı ki; görkemin, direncin anıtıdır. 

Çınar ağacı ki; Gürsu’nun yol haritasıdır. Girişindeki 
tarihi çınar ağaçları, Osmanlı evleri, tarihi hamam 
ve camisi, tarihin izlerini günümüze taşıyan soka-
kları ile ilçemiz geçmişten günümüze bir köprü 
görünümündedir.  Günümüze kadar taşınmış olan 
tarihi mirası ve kentleşme yolunda oluşmakta 

olan yeni yapısıyla zengin bir kültür mozaiğine 
sahip olan Gürsu’muz, hızla gelişmekte olan bir 
ilçe. Gürsu’muz, sahip olduğu doğal güzellikleri, 
tarıma elverişli toprakları, büyük şirketleri bünye-
sinde barındıran Uludağ Organize Sanayi Bölgesi 
ve tarihi mirası ile birçok alanda önemli potansi-
yeli bulunan işlenmemiş bir cevhere benzetile-
bilir. Cumhuriyet öncesinde Rumların yaşadığı 
bir yerleşim olan Gürsu’ya, Kurtuluş Savaşı son-
rasında Rumlar’ın göçmesiyle Yunanistan’dan 
gelen göçmenler iskan edilmiştir. Bulgaristan ve 
Eski Yugoslavya’dan gelen göçmenlerin de yer-
leştiği Gürsu’da, Batum’dan gelen 93 göçmenleri 
de yerleşmiştir. Gürsu günümüzde; Artvin, Er-
zurum şehirleri başta olmak üzere, Doğu Anadolu 
Bölgesi’nden gelen ve geçmişte göçerek gelmiş 
yerli halkın bir arada yaşadığı zengin bir kültür 
mozaiğini barındırmakta. İlçemizin nüfusu 100 bini 
aşmış durumda. İlçemizde bulunan Uludağ Orga-
nize Sanayi Bölgesi ilçe ekonomisi açısından önem-
li yere sahiptir. Sanayi ve tarım alanlarında önemli 
ekonomik faaliyetlerin gerçekleştirildiği ilçede,182 
hektarlık alan üzerinde kurulu olan Uludağ Orga-
nize Sanayi Bölgesi, istihdam potansiyeli ve Gür-
su’nun kalkınmasına olan katkısı dolayısıyla ilçe ve 
Bursa için büyük önem taşımaktadır. Çoğunluğu 
tekstil sektörü olmak üzere, otomotiv ve metal 
sanayii, içecek ve gıda, mobilya, petrol ürünleri ve 
enerji üretimi, kimya gibi sektörlerde üretim yap-
an 260 şirketin faaliyette bulunduğu Uludağ OSB, 
500 milyon dolar üzerinde ihracat kapasitesi, 15 
bin kişilik istihdam kapasitesiyle ilçe halkının işsiz-
lik sorununun çözümünde de önemli paya sahiptir.

DÜRÜST VE OBJEKTİF YÖNETİM ANLAYIŞI

Göreve geldikten sonra neler yaptınız?

Erdemli ve ahlaklı bir duruş, dürüst ve objektif 
yönetim anlayışı, adil ve eşit hizmet, birlikte yöne-
tim ve kaynakların verimli kullanılması ilkeleriyle 
çalışmayı düstur edinerek ilçemiz için hedefle-

diğimiz hizmetleri hayata geçirmek için kolları 
sıvadık. Belediye Başkanı olduğum ilk günden 
bugüne hizmet yolculuğumdaki şaşmayan rotam 
hep bu değerlerle ve hemşehrilerimizin beklen-
tilerinin yol göstericiliğiyle ilerlemek oldu. İlk 
işimiz, Belediyemiz hizmetlerini tasarruflu ve en 
verimli şekilde gerçekleştirme yönünde kararlar 
almak oldu. Şükür o kararlarımız doğrultusun-
da hizmetlerimizi adım adım hayat geçirmeyi 
başardık. Hemşehrilerimize sözünü verdiğimiz pro-
jelerimizin %80’ini, 3,5 yılda tamamladık. Bunun 
yanında vaatlerimiz arasında yer almayan birçok 
önemli projeyi de hizmet yolunda gördüğümüz 
ihtiyaçlar doğrultusunda hayata geçirmiş olmanın 
mutluluğunu yaşıyoruz.  İnşallah bundan sonraki 
hedeflerimizi de kamu kaynaklarımızı en verimli 
şekilde kullanarak hayata geçireceğiz.

Bursa şehir merkezine çok yakın olmanın 
avantaj ya da dezavantajları var mı?

Merkeze yakın olmak elbette ki avantajlı bir du-
rum. Merkez ilçe olma vasfımızla, Bursa Büyükşehir 
Belediye’miz tarafından gerçekleştirilen hizmetle-
rden faydalanma olanağımız yüksek oluyor. Şehir 
merkezine yakın olmamız nedeniyle hemşehrile-
rimiz kültür sanat ya da sosyal yaşam ihtiyaçlarını 
il merkezindeki olanaklarla yaşamaya alıştığı için 

belki ilçemizin bu alanlardaki gelişiminin geç ol-
masına neden olmuş olabilir merkeze yakın olmak. 

PROJE VE HİZMETLERİMİZ SÜRECEK

Gürsu için gelecek hedefleriniz neler?

Gürsu’muzun çağdaş kent kimliğiyle gelişi-
mini sağlama yönünde hayata geçirdiğimiz 
proje ve hizmetlerimizi, şehrimizin tüm potan-
siyeliyle gelişimini sağlayacak ve hemşehrilerim-
izin beklentilerine de cevap verecek yeni proje ve 
hizmetlerimizle sürdüreceğiz.

Gürsu, Bursa’nın çok önemli ovalarından. 
Özellikle meyve üretiminde çok önemli bir 
yeri var. Tarımsal faaliyetler ile ilgili beledi-
yenizin çiftçilerle yaptığı ortak çalışmalar var 
mı?

İlçemiz Ziraat Odası ve İlçe Tarım Müdürlüğü’müzle 
iş birliğinde birçok çalışma yapıyoruz. Başta armut 
meyvemiz olmak üzere, tarımsal değerlerimizin 
tanıtımı, ürünlerimize ilişkin marka çalışmaları, 
çiftçilerimizin meslek eğitimleri, üreticilerimizin 
desteklenmesi noktalarında, tarımımızın gelişi-
mine katkı sağlamaya çalışıyoruz.

İlçeniz sınırlarında büyük bir OSB de var. Sizce 
sanayi ile tarımın iç içe olmasının olumlu ve 
olumsuz yanları nelerdir?

İlçemiz, hem tarım hem sanayi alanında önemli 
güce sahip. Tarıma yönelik sanayimiz de gelişmiş 
durumda. Ülkemizin önemli marka gıda şirketler-
ine ev sahipliği yapıyoruz. Sanayi ve tarımımız bir-
birini destekleyen unsurlar olarak bütünleşmiş du-
rumda. Sanayinin tarım arazilerine olan olumsuz 
etkileri de Yeşil Çevre Arıtma Tesisimiz sayesinde 
önlenmekte. 

ERİCEK’E GÜNEŞ ENERJİ 
SANTRALİ

Temiz çevre ve yenilenebilir enerji konusunda 
önemli bir adım atarak Ericek’te Güneş Enerji 
Santrali kurdunuz. Bu projeyi anlatır mısınız?

8 milyon 248 bin TL yatırım maliyetiyle haya-
ta geçirdiği Gürsu Ericek Güneş Enerji Santrali, 
sisteme saatlik 607 kw enerji vererek ayda 75 bin 
kw elektrik üretecek ve sistemden yaklaşık 215 
bin TL gelir elde edilecek. Santral sayesinde yıllık 
yaklaşık 2,5 milyon TL’lik gelir sağlamış olacağız. 
15 dönüm arazi üzerinde oluşturduğumuz Gürsu 
Ericek Güneş Enerji Santrali’mizde, 30 yıl boyunca 
üretim yapılacak. Hemşehrilerimize söz verdiğimiz 
bir projemizi daha hayata geçirmiş olmanın mut-
luluğunu yaşıyoruz. Hem gelir getirici hem de 
çevreci bir yatırım olan Güneş Enerji Santrali’mizi 
tamamen Belediyemizin öz sermayesiyle hayata 
geçirdik. Ericek Güneş Enerji Santrali’mizle, sınırsız 
enerji kaynağı olan güneşten elde ettiğimiz elek-
trikle hem belediyemizin tüketeceği elektriği 

Gürsu Belediye Başkanı 
Mustafa Işık:

GELECEĞİN GÜRSU’SU 
İÇİN EMEK VERİYORUZ
Gürsu Belediye Başkanı Mustafa Işık, doğası korunmuş, dünya 
şehirleriyle yarışacak gelişmişlik düzeyine ulaşmış bir Gürsu hayali 
olduğunu belirterek, “Bize düşen de, hayata geçireceğimiz projeler 
ve hizmetlerle geleceğin Gürsu’sunu oluşturma yolunda bugünden 
emek vermek” dedi.

İlçenizin Adrenalin Park, Ericek Göleti, 
Hobbit Evleri, Yamaç paraşütü gibi tur-
istik tesisleri de var. Bu tesislerin ilçe ve 
kent ekonomisine katkısı, önemi ve özel-
likleri hakkında bilgi verebilir misiniz?

Gürsu’muzun turizminin gelişimini sağlamak 
amacıyla, Ericek’te oluşturduğumuz Gürsu 
Adrenalin Park’ımız, alternatifli konaklama 
imkanları ve leziz tatlar sunan Kırlangıç Sof-
rası ile misafirlerimizi ağırlıyor. Adrenalin 
Park’ımızın sadece Bursa ve Gürsu sınırlarında 
değil, ulusal ve uluslararası boyutta turizm 
merkezi olması hedefiyle projeler üretiyoruz. 
Gürsumuzun, doğal zenginliğini gözler önüne 
seren Adrenalin Park’ımız, sunduğu olanak-
larla doğa ve adrenalin tutkunlarının gözde 
merkezleri arasında yerini almış durumda. 
Doğa sporları alanında, Bursa’mızın önemli 
alternatif merkezleri arasında yerini alan ve 
Gürsumuz’un simgelerinden biri olma özelliği 
taşıyan Adrenalin Parkımız’ı her anlamda 
konforlu hale getiriyoruz. Tesisimize ulaşımın 
sağlandığı yol güzergahında bulunan Ericek, 
Dışkaya ve İpekyolu mahallelerimiz de eko 
turizm açısından değer kazanmış durumda. 
Eğlence unsurunun da olduğu eko turizmin 
gelişmesi hedefiyle oluşturulan ve birçok 
doğa sporunu bir arada yapma olanağı su-
nan Adrenalin Park Tesisimiz bünyesinde; 
dağcılık, doğa yürüyüşü parkuru, kampçılık 
alanı, zipline, kano ve deniz bisikletinin kul-
lanılabileceği gölet sporları alanı ve seyir al-
anları yer almakta. Festivaller, spor yarışları, 
piknikler, konserler, toplantılar, şenlikler v.b. 
birçok organizasyonun da gerçekleştirildiği 
Adrenalin Park’ımız, en özel anlara da tanıklık 
edecek doğasıyla tüm doğaseverler için alter-

natif oluşturmakta. Tesisimiz, yaz kış muhteşem 
manzaralar sunan doğal güzelliğiyle, birçok branş-
ta spor yapma ve doğayla iç içe keyifli zamanlar 
geçirme imkânı sunmakta. Tüm doğa ve adrenalin 
tutkunlarını, yazı ayrı, kışı ayrı, gecesi ayrı gündüzü 
ayrı güzellikteki muhteşem manzarası eşliğinde 
doğanın tadını çıkarmaya bekliyoruz.

sağlayacak hem de ihtiyacımız dışında kalan elek-
triği de şebekeye aktararak gelir elde edeceğiz. 
Tüm dünyanın doğayı koruyan enerji sistemlerine 
yöneldiği çağımızda, biz de yenilenebilir temiz 
enerji kaynağı olan Güneş Enerji Sistemi’mizi ku-
rarak kendi elektriğimizi üretmiş olacağız. Sınırlı 
doğal kaynaklardan üretilen enerjilere alternatif 
olarak sınırsız bir enerji kaynağı olan güneş enerji-
siyle, doğamızı kirleten zararlı gazların etkisini de 
ortadan kaldırmış olacağız. Yatırım teşvik belge-
sinden faydalanılarak, yaklaşık 1 milyon 350 bin 
liralık KDV muafiyetiyle oluşturduğumuz Tesisimiz, 
4 yıl içerisinde yatırım maliyetini amorti edecek. 
Bakım ve işletim kolaylığı olan Tesisimiz sayesinde, 
sınırsız bir enerji kaynağıyla üretim yaparak yük-
sek verim elde etmiş olacağız.

 Gelecekte nasıl bir Gürsu hayaliniz?

Doğası korunmuş, doğal zenginlikleriyle, çağdaş 
kent kimliğiyle marka kent olmuş, dünya şehirleri-
yle yarışacak gelişmişlik düzeyine ulaşmış bir Gür-
su hayalim var. Bize düşen de hayata geçireceğimiz 
projeler ve hizmetlerle geleceğin Gürsu’sunu 
oluşturma yolunda bugünden emek vermek. 

YEŞİL ÇEVRE’NİN ÖNEMİ TARTIŞILMAZ

Yine ilçeniz sınırlarında kurulu Yeşil Çevre hak-
kındaki görüşleriniz nelerdir?

Gürsu’muzun verimli tarım arazilerinin korun-
masını sağlayan Yeşil Çevre Arıtma Tesis’imiz, 
ilçemizin olmazsa olmazlarından. Doğamızın ko-
runmasındaki önemi tartışılmaz olan Yeşil Çevre 
Arıtma Tesis’imiz, dünya çapında değere sahip 
tarım arazilerimizin ve ürünlerimizin korunmasın-

daki en önemli işlevi yerine getirmekte.

Yeşil Çevre ile ortak projeler hayata geçiriyor 
musunuz?

İlçemizin doğal zenginliği olan tarım arazilerimizin 
korunması yönünde, Yeşil Çevre Arıtma Tesis’imiz 
tarafından yapılan tüm projelere destek oluyoruz 
elbette. 

Son olarak eklemek istedikleriniz…

Hepimizin yaşamaktan mutlu olduğu bir Gürsu 
için, gece gündüz demeden, hemşehrilerimizden 
aldığımız güçle çalışmaya devam ediyoruz. 
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Demirtaş Organize Sanayi Bölgesi’nde (DOSAB) 
13 bin metrekare alanda faaliyet gösteren BUTE-
KOM’un çatısı altındaki Tekstil ve Teknik Tekstil 
Mükemmeliyet Merkezi (TTTMM) ile İleri Kompozit 
Malzemeler Araştırma ve Mükemmeliyet Merkezi 
(İKMAMM) yenilikçi bir üniversite -sanayi işbirliği 
modeliyle, tekstilden otomotive, kompozitten en-
erjiye kadar birçok sektörün yüksek katma değerli 
üretim hedeflerine destek sağlıyor. Bursa’nın en 
gelişmiş teknik altyapı laboratuvarlarına sahip 
olan BUTEKOM, firmaların Ar-Ge odaklı büyüme 
yolculuğuna rehberlik etmeye devam ediyor. Faa-
liyetlerini uluslararası standartlar doğrultusunda 
TS EN ISO/IEC 17025:2017’ye göre sürdüren merkez, 
ILAC ve TÜRKAK akreditasyonlarından sonra TÜV 
NORD tarafından yapılan denetimini başarıyla 
tamamlayarak uygunluk değerlendirme kuru-
luşları için en prestijli belge olan ISO/IEC 17025’i de 
almaya hak kazandı.

ÜNİVERSİTE-SANAYİ İŞBİRLİĞİNİN EN SOMUT 
ÖRNEĞİ

TTTMM ve İKMAMM, Bursa Uludağ Üniversitesi 
ortaklığı ile tekstil ve teknik tekstil alanların-
da ve kompozit malzeme teknolojileri alanında 

lisansüstü eğitim, temel araştırma, uygulamalı 
araştırma, ürün geliştirme, üretim ve ticarileştirme 
faaliyetleri gerçekleştiriyor. Lisans üstü öğrencileri 
ve doktora sonrası araştırmacılar, öğretim üyeleri 
ve mühendisler prototip üretiminde yer alıyor. 
TTTMM ve İKMAMM’ın aynı çatı altında kurulmuş 
olması da tekstil, teknik ve fonksiyonel tekstiller, 
malzeme ve kompozit malzeme alanlarında çok 
disiplinli araştırma, öğrenme ve üretimin yer aldığı 
bir ekosistem oluşturuyor.

TÜRKİYE’NİN EN KAPSAMLI YANMA LABORATU-
VARI
Türkiye’nin en kapsamlı yanma laboratuvarların-
dan birinin yer aldığı İKMAMM, raylı sistemler, 
otomotiv ve havacılık sektörlerinde kullanılan 
ekipmanların yanma testlerinin Türkiye’de yapıl-

masına imkân sağlıyor. Sanayiciler daha önce 
yurt dışında yüksek maliyetlerle gerçekleştirmek 
zorunda kaldıkları söz konusu testleri çok daha 
uygun maliyetlerle, hızlı ve güvenilir bir şekilde 
merkezde gerçekleştirebiliyor.

REKABETÇİLİĞE ‘MÜKEMMEL’ YATIRIM

İKMAMM, bölgedeki rekabet gücünün artmasını 
ve Ar-Ge çalışmaları ile yerli katma değeri yüksek 
teknolojik ürünlere geçiş noktasında köprü görevi 
üstleniyor. Bölgede kompozit malzeme üretimi 
yapan ilgili sektöre hizmet eden İKMAMM aynı 
zamanda TTTMM’nin tamamlayıcı kuruluşu konu-
munda. İki kuruluşun aynı binada ve aynı elden 
yönetiliyor olması, ortak alanlar, ortak personel ve 
laboratuvarları kullanıyor olması, her iki projenin 
de daha efektif bir hale gelmesini imkân sağlıyor. 

23 BİNDEN FAZLA TEST, 500’Ü AŞKIN 
MUAYENE 

BTSO ve BUTEKOM Yönetim Kurulu Başkanı İbra-
him Burkay, Oda olarak Bursa’nın ve Türkiye’nin 
ileri teknoloji üretimini artırmaya dönük projeler 
geliştirdiklerini söyledi. Başkan Burkay, Türki-
ye’nin nitelikli üretim hedefleri doğrultusunda 
hayata geçen BUTEKOM’un tekstilden otomo-
tive, savunma sanayisinden raylı sistemlere kadar 
farklı sektörlerdeki firmalara sunduğu hizmetler-
le firmaların rekabetçi yapılarını güçlendirmeyi 
sürdürdüğünü söyledi. İbrahim Burkay, BUTE-
KOM’un 2017 yılından bu yana farklı sektörlerde 
400’den fazla firmanın 23 binin üzerinde test, 

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası’nda (BTSO) 
komite ve meclis üyelerinin belirlenmesi-
nin ardından İbrahim Burkay liderliğindeki 
‘Yönetim Kurulu’ ile Ali Uğur başkanlığında-
ki ‘Meclis Divanı’ da belli oldu. İbrahim Bur-
kay’ın başkanlığını üstlendiği yeni dönemin 
yönetim kurulu üyeleri şu isimlerden oluştu: 
İsmail Kuş, Cüneyt Şener, Hasan Gürses, 
İbrahim Gülmez, Alparslan Şenocak, Haşim 
Kılıç, Muhsin Koçaslan, Erol Kılıç, Abidin Şa-
kir Özen ve Hakan Batmaz. 

BTSO’nun Meclis Başkanlığı görevine 
tekrar Ali Uğur seçilirken, Meclis Başkan 
Yardımcıları Murat Bayizit ve Metin Şenyurt 
oldu. Katip üyeliklerini ise Gülçin Güleç ile Selin 
Sakder Akyıldız üstlendi. 

“ORTAK AKLI HAKİM KILDIK”

Oda Hizmet Binası’nda gerçekleştirilen seçim-
lerin ardından konuşan BTSO Yönetim Kurulu 
Başkanı İbrahim Burkay, “2013 yılından bugüne 
ortak aklı hakim kılan bir anlayışla kent ve ülke 
ekonomisinin tarihine geçen 60’tan fazla mak-

ro projeyi hayata geçirmeyi başardık. Küresel 
ölçekte ve ülkemizde yaşanan tüm zorlu koşul-
lara rağmen geride bıraktığımız 4 yılı katma 
değerli üretim, nitelikli istihdam ve ihracat 
hedeflerimiz doğrultusunda attığımız adımlarla 
etkin ve verimli bir şekilde tamamladık. Güçlü 
üye, güçlü oda vizyonumuzu destekleyen tüm 
üyelerimiz başta olmak üzere, birlikte bugüne 
kadar görev yaptığımız tüm yönetim kurulu ve 
meclis üyelerimiz ile komite yönetimlerimize bir 
kez daha şükranlarımı sunuyorum.” dedi. 

“ÖNÜMÜZDE YEPYENİ BİR DÖNEM 
VAR”

Küresel ekonomide yeni bir paradigma 
değişikliği yaşandığına işaret eden Başkan 
Burkay, “Şimdi önümüzde oyunun kural-
larının değiştiği benzeri görülmemiş ye-
pyeni bir dönem var. Vizyonumuzu ve al-
gılarımızı dünyaya açarak, köklü tarihimizin 
bizlere yüklediği sorumlulukla üretim ve ti-
caret merkezi Bursa’mızı bu hızlı dönüşüme 
rehberlik etmeye ve fırsatlarla dolu bu yeni 
dönemin lider şehirleri arasındaki konu-
munu güçlendirmeye devam edeceğiz.” if-

adelerini kullandı. 
Bursa’nın güçlü geleceği için proje ve strate-
jilerinin hazır olduğunu dile getiren Burkay, 
şunları kaydetti: “Kendine inan, ülkene güven, 
anlayışıyla görev üstlenen yönetim kurulundaki 
arkadaşlarım ve meclis üyesi dostlarımızla bir-
likte geleceğin Bursa’sını birlikte inşa edeceğiz. 
İnisiyatif alan, çözüm üreten, aktif, yapıcı ve 
yönlendirici bir anlayışla görev yapacak komite, 
meclis ve yönetim kurulu üyelerimize bu yeni 
dönemde başarılar diliyorum.”

BUTEKOM firmaların 
büyüme yolculuğuna 
rehberlik ediyor
Bursa’nın en gelişmiş teknik altyapı laboratuvarlarına 
sahip olan BUTEKOM, firmaların Ar-Ge odaklı büyüme 
yolculuğuna rehberlik etmeye devam ediyor. Merkez, 
TÜV NORD tarafından yapılan denetimini başarıyla 
tamamlayarak uygunluk değerlendirme kuruluşları 
için en prestijli belge olan ISO/IEC 17025’i de almaya 
hak kazandı.

500’ün üzerinde muayene işlemini gerçekleştirdi-
ğinin de altını çizdi. 

ULUSLARARASI NİTELİKTE ARAŞTIRMA 
MERKEZİ

BUTEKOM’un firmalara ürünlerini uygun koşullarla 
ve güvenli bir şekilde dünya standartlarında test 
ettirme imkânı sunarken, kaynakların ülke sınırları 
içinde kalmasını sağladığını dile getiren İbrahim 
Burkay, “Test analiz ve muayene hizmetleri başta 
olmak üzere proje, numune üretimi, teknik rapor-
lar ve teknik danışmanlık gibi birçok kurum ve 
kuruluşla işbirlikleri yürüten BUTEKOM, ‘alanında 
yeni test ve analiz metotları geliştiren çok amaçlı 
uluslararası bir araştırma merkezi’ vizyonuna sa-
hip. Güçlü altyapısı ve yetkinlikleriyle BUTEKOM, 
kentimizin ve ülkemizin geleceğine yönelik bir 
yatırım.” dedi.

DIŞA BAĞIMLILIĞI 
AZALTIYOR

Başkan Burkay, 
m ü k e m m e l i y e t 
merkezlerinin firma-
ların Ar-Ge ve know-
how ihtiyaçlarının 
karşılanması, uluslar-
arası düzeyde kaliteli 

ve özgün bilgiye ulaşılabilmelerini amaçladığını 
kaydetti. BTSO Yönetim Kurulu Başkanı Burkay, 
sektörlerin test, analiz ve muayene hizmetlerinde 
dışa bağımlılığını mükemmeliyet merkezleriyle 
azaltmayı hedeflediklerini de vurguladı. İbra-
him Burkay, “Merkezimizin almaya hak kazandığı 
akreditasyon belgesi, test süreç ve sonuçlarının 
uluslararası alanda kabul görmesi, güvenilir ve 
tarafsız olması anlamına geliyor. BUTEKOM lab-
oratuvarlarında akreditasyon sürecinin tamam-
lanması, analiz talep eden firma sayısında artış 
oluşturmasının yanı sıra; işbirliği çalışmalarına da 
öncü oldu.” ifadelerini kullandı. 

BTSO’da
3. BURKAY DÖNEMİ

Bursa iş dünyasının çatı kuruluşu olan BTSO’da seçim süreci tamamlandı. Seçimlere tek aday olarak katılan 
İbrahim Burkay, Meclis Üyelerinin tamamının desteğini alarak 3. kez BTSO Başkanı seçildi. 
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Monitör
•Ekran, çalışanın çalışma pozisyonuna 
uygun mesafede ve göz hizasının hemen 
altında olmalıdır. 
• Ekranda görünen karakterler, kolayca 
seçilir şekil ve formda, uygun büyüklük-
te olmalı, satır ve karakterler arasında 
yeterli boşluk bulunmalıdır.
• Ekran görüntüsü stabil olmalı, görüntü 
titrememeli ve benzeri olumsuzluklar 
bulunmamalıdır.
• Parlaklık ve karakterler ile arka plan 
arasındaki kontrast, çalışan tarafından 
kolaylıkla ayarlanabilmelidir.
• Ekran, çalışanın ihtiyacına göre kolaylıkla her 
yöne döndürülerek ayarlanabilir olmalıdır.
• Ekran, ayrı bir kaide veya ayarlanabilir bir masa 
üzerinde kullanılabilir olmalıdır.
• Ekranda kullanıcıyı rahatsız edebilecek yansıma 
ve parlamalar olmamalıdır.

Klavye
• Klavye, çalışanın el ve kollarının yorulmaması ve 
rahatça çalışabilmesi için ekrandan ayrı ve hare-
ketli olmalıdır. 
• Klavyenin ön tarafına, çalışanın bileklerini dayay-
abileceği özel destek konulmalıdır.
• Çalışanın elleri ve kolları için klavyenin önünde 
yeterli boşluk olmalıdır.
• Klavye yüzeyi ışığı yansıtmayacak şekilde mat 
olmalıdır.

• Klavye tuşlarının özellikleri ve yerleri klavye kul-
lanımını kolaylaştıracak şekilde olmalıdır.
• Klavye tuşları üzerindeki semboller, çalışma 
pozisyonuna göre kolaylıkla okunabilir ve seçilebil-
ir nitelikte olmalıdır.

Çalışma masası veya çalışma yüzeyi 
• Çalışma masası veya çalışma yüzeyi; ekran, klavye, 
dokümanlar ve diğer ilgili malzemelerin rahat bir 
şekilde düzenlenebilmesine olanak sağlayacak 
şekilde, yeterli büyüklükte ve ışığı yansıtmayacak 
nitelikte olmalıdır.
• Çalışanın rahatsız edici göz ve baş hareketleri ih-
tiyacını en aza indirecek şekilde yerleştirilmiş ve 
ayarlanabilir özellikte doküman tutucu kullanıl-
malıdır.
• Çalışanın rahat bir pozisyonda olması için yeterli 
alan olmalıdır.
 

Çalışma sandalyesi
• Sandalye dengeli ve çalışanın rahat 
bir pozisyonda oturabileceği ve ko-
laylıkla hareket edebileceği şekilde 
olmalıdır.
• Oturma yerinin yüksekliği ayarla-
nabilir olmalıdır.
• Sırt dayama yeri öne-arkaya ve yu-
karı-aşağı ayarlanabilir, sırt desteği 
bele uygun ve esnek olmalıdır.
• İstendiğinde çalışana uygun bir 
ayak desteği sağlanmalıdır.

Ayrıca işveren, ekranlı araçlarla yapılan çalışma-
lardan kaynaklanan iş yükünü ve etkilenmeyi 
azaltmak amacıyla, uygun çalışma planı yaparak 
çalışanların periyodik olarak ara vermesini veya 
dönüşümlü olarak başka işlerde çalışmalarını 
sağlar.

Ekranlı araçlarla çalışmalarda çalışanların gö-
zlerinin korunması için; fiilen çalışmaya başlan-
madan önce, işyeri hekimince belirlenecek düzenli 
aralıklarla ve her görme zorluğu yaşandığında göz 
muayeneleri yapılmalıdır.

Sağlıklı Günler Dilerim.

Kaynağını Uludağ’dan alarak Bursa Ovasını baştan 
sona geçip Marmara Denizi’ne dökülen Nilüfer 
Çayı’nın ‘eskiden olduğu gibi’ tekrar temiz suyuna 
tekrar kavuşması için Bursa’nın ortak aklı devreye 
girdi. Bursa Valiliği koordinasyonunda Büyükşehir 
Belediyesi ile Bursa Ticaret ve Sanayi Odası’nın 
(BTSO) katılımıyla yapılan dar kapsamlı toplantının 
ardından; Nilüfer Çayı’nın içerisinden geçtiği ilçe 
belediye başkan ve yöneticileri, organize sanayi 
bölgelerinin temsilcileri, sivil toplum kuruluşları 
ve bakanlık temsilcilerinin katıldığı geniş kapsamlı 
toplantı düzenlendi. Toplantıda, Nilüfer Çayı tüm 
yönleri ile ele alındı.

“VİZYON PROJE 
OLACAĞINA
İNANIYORUM”

Atatürk Kongre ve 
Kültür Merkezi’ndeki 
toplantıda konuşan 
Bursa Valisi Yakup Can-
bolat, Nilüfer Çayı’nda 
sanayi ve diğer atıklar-

dan dolayı çevre kirliliği yaşandığını söyledi. 
Nilüfer Çayı’nın kurtarılması için iki düşünce or-
taya çıktığını ve bunların içinin teknik anlamda 
doldurulması gerektiğini belirten Vali Canbolat, 
“Birinci proje, OSB’lerden çıkan arıtılmış suyun 
‘Nilüfer Çayı yatağının altından veya kenarından 
götürülerek’ Marmara Denizi’ne derin deşarjının 
yapılmasıdır. İkinci proje ise Nilüfer Çayı’nın baraj 
sistemiyle korunması ve burada 12 ay boyunca su 
tutulması, değişik sportif ve kültürel etkinliklerin 
yapılabileceği havzaya kavuşturulmasıdır. Bunun-
la ilgili önemli araştırma yapıldı. Nilüfer Çayı’nın 
daha geniş katılımla ele alınması için bu toplantıyı 
düzenledik. Bu proje, ancak Bursa’daki şartlar 
konuşularak yapılabilir. Bursa için vitrin ve vizyon 
proje olacağına inanıyorum. Toplantı; Nilüfer 
Çayı’nın turizme, kültüre ve şehre kazandırılması 
adına önemli katkılar sunacaktır. Ortak karar 
sonrasında, fizibilite ve projelendirme çalışmaları 
başlatılacak. Nilüfer Çayı’yla ilgisi olan tüm tara-
fların destek vermesini arzu ediyoruz” dedi.

“TARİHİ SORUMLU-
LUĞUMUZ VAR”

Bursa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ali-
nur Aktaş, şehrin son 
25-30 yıldır Nilüfer 
Çayı’nın kirliliğini 
konuştuğunu dile ge-
tirdi. Şehrin doğusun-
dan batı yakasına 

kadar geniş bir hat izleyen, şehir merkezini bölüp 
geçen çayın düzenlenmesi ve düzeltilmesiyle 
alakalı fizibilite çalışması yapıldığını açıklayan 
Başkan Aktaş, sürekli konuşulan çevre kirliliği 
konusunda iş insanlarının da duyarlı davrandığını 
söyledi. Gelinen noktada gerçekleri masaya yatır-
arak hareket edilmesi gerektiğinin altını çizen 
Başkan Aktaş, “Nihayetinde buna Bursa karar 
verecek. Büyükşehir Belediyesi ve BUSKİ olarak, 
belki de yaptığımız en yüklü yatırımlardan bir 
tanesi arıtma tesisleridir. Bu konuda toplamda 
500 milyon avroluk yatırımımız söz konusudur. 
Nilüfer Çayı özelinde ise Bakanlığın ve iş insan-
larının destekleriyle formül ortaya koymalıyız. 
Elbette büyük rakamlardan bahsediyoruz. Ama bu 
konuda tarihi sorumluluğumuz var. Geniş katılımlı 
toplantıda, güzergâh içerisinde bulunan beledi-
yelerden temsilciler, organize sanayi bölgeleri ve 
müstakil kuruluşlardan yetkililer olsun arzu ettik. 
Umarım hayırlı neticeler çıkar” diye konuştu.

“PROJEYİ ÇOK DEĞERLİ 
BULUYORUZ”

Nilüfer Çayı’yla ilgili fizibilite çalışması 
yapan firma tarafından yapılan sunu-
mun ardından söz alan BTSO Yöne-
tim Kurulu Başkanı İbrahim Burkay 
da Nilüfer Çayı’nın Bursa için önemli 
bir konu olduğunu söyledi. Gözden 
kaçırılmaması gereken konular da 
bulunduğunu ifade eden Burkay, or-
ganize sanayi bölgelerinin tamamın-
da kendilerine ait arıtma tesislerinin 
bulunduğunu anlattı. Bursa’daki 17 

sanayi bölgesini 
bir araya getiren 
yeni bir oluşumu da 
başlattıklarını be-
lirten Burkay, “Bu 
oluşumla yaptığımız 
toplantının ilk 
gündem maddesi, 
arıtılan endüstriyel 
atıkların tekrar geri 
kazanımıdır. Nilüfer 

Çayı’yla ilgili ciddi bir maliyet ortaya çıkarıldı. 
O zaman bu çalışmaya, Bursa sanayisinin yüzde 
47’sini kapsayan plansız sanayi alanlarını da 
eklemeliyiz. Evsel atıkların da proje içerisinde 
yer alması gerekir. Şehrin doğusundaki 3 sanayi 
bölgesinden atıkları topluyoruz. Tek bir merkezde 
bu arıtmayı yapıyoruz. Projeye başladığımızda, 
özellikle tarım kesimi ‘mevcut kanallardan kirli 
suyun aktığı yönünde’ şikayetlerde bulunuyordu. 
Deşarj ve kolektör hatlarımızı döşedikten sonra, 
sanayiden gelen tüm atığı ‘kolektör hatlarıyla to-
playıp’ arıtılmış suyu yeşil çevreye ulaştırdık. Ama 
gördük ki bütün kanallar durdu. Yani bizim akar-
su dediğimiz, akarsuyu kirletiyor dediğimiz olay, 
tamamen endüstriyel atıklardan oluşan deşarjdı. 
Yaklaşık 3-4 yıldır, bölgede tarım yapanların bizim 
kolektör hatlarının belirli noktalarından su çek-
tiğini de gördük. Nilüfer Deresini kurtaralım ama 
aynı zamanda bu kolektör hatlarıyla birlikte bunu 
deşarj ettiğinizde, Nilüfer Deresi’nin kuruyacağını 
da hesap edelim. Oranın beslenmesi de lazım. El-
bette projeyi çok değerli buluyoruz ve önemsiyo-
ruz” şeklinde konuştu.

EKRANLI ARAÇLARLA ÇALIŞMALAR

Ayten OLGUN
Burtem OSGB 
İş Güvenliği Uzmanı 

Ekranlı araç, uygulanan işlemin içeriğine bakılmaksızın ekranında harf, rakam, şekil, grafik ve resim gösteren her türlü aracı ifade etmektedir.

İSG mevzuatında ekranlı araçlarla ilgili iş sağlığı güvenliği kurallarını belirleyen yönetmelik, 16.04.2013 tarihli 28620 sayılı Resmî Gazetede yayınlanan 
“Ekranlı Araçlarla Çalışmalarda Sağlık Ve Güvenlik Önlemleri Hakkında Yönetmelik” tir. 

Yönetmelik gereğince işverenler, ekranlı araçlarla çalışan personellerine, işe başlamadan önce ve çalışma koşullarında önemli bir değişiklik 
olduğunda gerekli eğitimi vermek ve ekranlı araçların kullanımından kaynaklanan, görme, fiziksel sorunlar ve mental stresle ilgili riskleri de 
dikkate alarak, bu risklerin etkileri, yol açabileceği ilave etkiler ile risklerin bir arada olmasından kaynaklanabilecek olumsuz etkilerin ortadan 

kaldırılması veya en aza indirilmesi için her türlü sağlık ve güvenlik önlemlerini almakla yükümlüdürler.

Yönetmelikte, ekranlı araçlarla çalışmalarda kullanılan ekipmanlarla ilgili asgari şartlar da belirlenmiştir. 
Buna göre;

Uludağ pınarlarından doğarak 103 kilometrelik hattı izleyip Marmara Denizi’ne ulaşan Nilüfer Çayı’nın eski 
temiz görüntüsüne kavuşması ve daha verimli kullanılması amacıyla yol haritası hazırlanıyor. 

NİLÜFER ÇAYI İÇİN İŞ BİRLİĞİ ZAMANI
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Sizi ve firmanızı tanıyabilir miyiz?

1970 Erzurum İspir doğumluyum. İspir’in Aşağı 
Özbağ Mahallesi’nde dünyaya geldim. Atatürk 
Üniversitesi Ziraat Fakültesi Tarım Ekonomisi 
Bölümü’nü 1993 yılında 5.’likle bitirdim. Sonrasın-
da ticarete atıldım. Ailem çiftçilikle uğraştığından 
ben de kasaplığı seçtim. 2001 yılına kadar kasap-
lıkla uğraştım. Daha sonra meslek değiştirip döviz-
cilik ve kuyumculuğa başladım. Kasaplık yaptığım 
dönemde sorarlardı; İspirliler genelde fırıncı ya da 
inşaatçı olur. Sen neden kasap oldun? Ben şöyle 
cevap verirdim; O kadar inşaatçıya, fırıncıya bir 
de kasap lazım. Şimdi de ‘o kadar hemşehrime bir 
de kuyumcu lazım’ diyorum. 2 abim 1984 yılında 
İnegöl’e taşınmıştı. Abim Sinan Öztürk, eniştemin 
yanında döviz ve altın işinde çalışıyordu. 2001 mali 
krizinde ‘her kriz bir fırsat yaratır’ mantığıyla döviz 
ve altındaki hareketliliği fırsat bilerek abimin de 
telkiniyle sektörde çalışmaya başladık. 2013 yılında 
Kestel’de faaliyet gösteren Sultan Döviz ve Altın 
A.Ş.’yi satın aldık. Şu an için İstanbul, Bursa, İzmir 
gibi büyük iller başta olmak üzere toplam 9 şube-
ye sahibiz. 10. şubemiz de çok yakında Ankara’da 
hizmete girecek. 2016 yılında hem üretim yapan 
hem de mağazası olan Çağlayan Altın’ı satın alarak 

Bünyesinde yer alacak altın rafinerisi nede- 
niyle Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme Koopera- 
tifi’nin bulunduğu Barakfakih OSB’yi tercih 
eden Özbağ Kuyumculuk, yaklaşık 3 ay önce 
faaliyete başladı. Marmara Bölgesi’nin en 
yüksek kapasiteli bilezik atölyesi ile ve ken-
tin ilk gram altın atölyesine sahip olan    
Özbağ Kuyumculuk’u ziyaret eden Yeşil Çevre 
Genel Müdürü Mehmet Aydın, Genel Müdür 
Abdülaziz Sözeroğlu ve Satınalma Müdürü 
Yusuf Arıcı’ya ‘hayırlı olsun’ dileklerini iletti. 

Özbağ Kuyumculuk’un faaliyetleri hakkında 
da bilgi alan Genel Müdür Aydın, yenilene-
bilir enerji kaynaklarından güneş enerjisi 
sistemi ile yağmur suyu depolama sistem-
lerini fabrikasında kuran ve kullanan firmayı 
ayrıca kutladı. 

ÖZBAĞ KUYUMCULUK YEŞİL 
ÇEVRE İÇİN BARAKFAKİH 
OSB’Yİ TERCİH ETTİ

Özbağ Kuyumculuk Yönetim Kurulu Başkanı Fatih Öztürk, 
altın rafinerisi kurmak için yer seçiminin çok önemli olduğunu 
belirterek, “Hem OSB hem de arıtmasının olması gerekiyordu. 
Barakfakih OSB’deki bu yeri tercih etmemizin en önemli 
sebebi Yeşil Çevre’dir” dedi.

sürdürmekte olduğumuz kuyumculuk ve toptan 
sarrafiye ticaretine bilezik üretimini de eklemiş 
olduk. Genel Merkezi Bursa olmak üzere Sultan 
Döviz, Özbağ Kuyumculuk ve Özbağ Kıymetli 
Madenler olarak 3 ayrı firmayla yolumuza devam 
ediyoruz. Biz ayrıca şirkete emek koyan çalışan-
larımızı da Özbağ’a ortak ettik. Şu an çalışan-
larımızın da bir kısmı ortak.  Toplam 10 ortağız. 
Aile şirketi gibi görünsek de çalışanlarımızın da bir 
kısmının ortak olduğu bir yapıya sahibiz. Ülkem-
izde marka değeri yüksek bir firma oluşturmaya 
çalışıyoruz. Tek rakibimiz de kendimiz. 

ÇEVREYE SIFIR ZARAR VERİYORUZ

Barakfakih OSB’ye gelmeye nasıl karar 
verdiniz?

2020 yılı Eylül ayında Barakfakih OSB’deki 8 bin 
metrekarelik arsayı satın alarak 11 bin metreka-
relik kullanım alanı olan bu tesisi, Özbağ Kuyum-
culuk’un Genel Merkezi olarak düşündük. Bu tesis 
içinde bilezik atölyesi, gram altın atölyesi, ko-
naklama ve yönetim birimleri ile ilimizin ilk altın 
rafinerisinin olduğu bir Genel Merkez planladık. 
40 yataklı misafirhanesi, spor salonu ve sosyal 

olanaklarının yanı sıra son derece teknolojik bir 
alt yapıya sahibiz. Genel merkezimizde 100 olmak 
üzere tüm şubelerle toplamda 250’yi bulan çalışan 
sayısına ulaştık. Her sektör gibi bizim de en büyük 
sıkıntımız kalifiye eleman eksikliği. Bu sorunu 
kendi imkanlarımızla çözebilmek amacıyla Özbağ 
Akademi’yi kurduk. Her ayın 2 haftası şubelerde 
yeni işe aldığımız personele burada eğitim veri-
yoruz. Pazarlama ve kişisel gelişim anlamında da 
üniversitelerden destek almaya çalışıyoruz. Yine 
övgüyle bahsedeceğimiz; Anadolu’nun ilk 2’si içine 
giren altın rafinerimiz var.  Kullanılmış hurda al-
tınları saflaştırarak tekrar sisteme kazandırıyoruz. 

Aynı zamanda rafineri, madenden çıkan altın ce-
vherini saflaştırır. Altın madenden çıkarken saf 
değildir. İçinde bakır, gümüş, demir gibi farklı 
metaller vardır. Rafineri de bunları ayrıştırma işine 
yarar. Tamamen kimyasal metotlarla bu iş yapılır. 
ÇED raporumuz, bütün ruhsatlarımız mevcuttur. 
Çevreye sıfır zararla bu işi yönetmekteyiz. Çiçeği 
burnunda 2-3 aydır faaliyet gösteriyoruz ancak 
inşallah Bursa için büyük bir katma değer olacak. 

Yeşil Çevre’nin sizin için önemi nedir?

Yeşil Çevre olmazsa olmazımızdır. Altın rafineri-
si de kuracağımızı bildiğimiz için fabrika için 
seçeceğimiz yer önemliydi. Hem OSB hem de arıt-
masının olması gerekiyordu. Barakfakih OSB’deki 
bu yeri tercih etmemizin en 
önemli sebebi Yeşil Çevre’dir. 
Yeşil Çevre’nin kurucularına, 
müteşebbis heyetine, or-
taklarına teşekkür ederiz. 
Çevreye duyarlı bir şirketiz.  
Şu an fabrikamızın 2 bin 300 
metrekarelik çatısında GES 
var. Özellikle yaz aylarında 
enerjimizin tamamını güneş 
enerjisinden sağladık, hatta 
artanı da sisteme satmış 
olduk. Ayrıca yağmur su-
larını depolayan bir sistem 
kurduk. Yağmur suyunu 
kullanım suyu olarak kulla-
nan belki de ilk firmalardan 
biriyiz. 

HER İLDE OLMAK İSTİYORUZ

Gelecek hedefleriniz nelerdir?

Sloganımız ‘81 vilayete sözümüz var.’ İleride 
nüfusu 300 binin üzerinde olan her il ve ilçede 
gücümüz yettiğince Özbağ’ı yaygınlaştırmak isti-
yoruz. Sermaye yoğun bir sektör bizimkisi. Bir mo-
bilya ya da hizmet sektörü gibi değil. Firma olarak 
faiz hassasiyetimiz de var. Yapılan tüm bu yatırım-
lar kendi öz sermayemizle, kazancımızla oluyor. 
Kredi kullanmıyoruz. AR-GE kendi bünyemizde. 
Bilezik atölyemizin doğrudan içinde. Firma ola-

rak sürekli gelişime açığız. Hem 
güvenirliğini artırmak hem de 
nihai tüketicilerimizin, kuyum-
cularımıza kolay ulaşabilmesi 
için ürettiğimiz bileziklerin içine 
karekod işledik. Akıllı telefonlarla 
karekod okutulduğunda bileziğin 
modelini, kaç gram olduğunu, en 
yakın kuyumcular ile kime nasıl 
sipariş verilebileceğini gösteren 
web sitesine yönlendiriliyor. ‘İlk 
biz yaptık’ dersek iddialı olur 
ama bunu en etkin kullanan fir-
mayız. Bursa kozmopolitik bir il. 
Her bölgeden insan var.  Bursa’da 
tasarrufa yönelik gram altın alımı 
ya da burma bilezik ağırlıkta ama 
yeni çıkan ürünlere de teveccüh 
yüksek. Fiyatların yükselmesiyle 
ürün gamı da sürekli değişebili-

yor. 20 yıl önce gram altının esamesi okunmazdı 
ama bugün gramın da çeyreğini yaptık. 0.25 
gram altın ürettik. Özbağ, Bursa’nın ilk gram al-
tın atölyesine de sahip bulunmaktadır. Tasarrufa 
yönelik olarak ürettiğimiz bu gram altınlar İnegöl, 
Bursa-Kapalıçarşı, İstanbul-Kapalıçarşı, İstanbul 
-Pendik, İzmir, İzmit, Manisa, Sakarya’daki mevcut 
şubelerimizde pazarlanmaktadır.

Altın güvenli bir yatırım aracı mı?

Şöyle bir örnek verebilirim: Ticarete 2001 yılın-
da başladık. Ticarete başladığımız sermaye olan 
30 bin dolarla o gün için 3 kg altın alabiliyorduk. 
Bugün 30 bin dolarla 500 gram altın alınabiliyor. 
Burada büyük bir mesaj var. Dünyanın kabul edip 
rezerv para olarak gördüğü dolar bile, 20 yıl gibi 
bir süre içerisinde altına karşı 6 kat değerini kay-
betmiş. O gün sermayesi 60’ar bin dolar olan iki 
arkadaşlardan biri 60 bin dolarıyla 6 kilo altın al-
saydı, diğeri de 60 bin dolarını 60 bin dolar olarak 
tutsaydı; 20 yıl sonra 60 bin doları olan arkadaş 
bugün 1 kg altına sahipti. Diğeri ise 6 kilo altına 
sahip olacaktı. Altın hâlâ en güvenli liman. Dolar 
önünde sonunda rezerv para olma özelliğini kay-
bedecek. Zaten 2. Dünya Savaşı’na kadar bütün 
dünya ülkeleri kasasındaki altın miktarı kadar 
para basıyorlardı. Ama 2. Dünya Savaşı’ndan 
sonra bu kuralı esnettiler. Sadece ABD devam 
etti. Ta ki İsrail-Arap Savaşı’na kadar. İsrail-Arap 
Savaşı’ndan sonra ABD de bu kuralı esnetti. Şu 
an ABD Doları’nın dünya piyasasında karşılıksız 
olarak dolaştığını görüyoruz. Sonucu da bu; 20 yıl 
içinde dolar, altın karşısında 6 kat değer kaybet-
miş. Sonuçta karşılıksız basılan bir para. Eğer altı-
na karşılık basılmış olsaydı 20 yıl önce 10 bin dolar 
olan altın bugün de 10 bin dolar olacaktı. Dolasıyla 
benim yatırımcılara önerim altında kalmaları ama 
yatırımlık arsa, mülk alabilecek durumları varsa 
onu da değerlendirmeleri. 

Özbağ Kuyumculuk, sektörün önde gelen firmalarından. Barakfakih OSB’deki fabrikasında 
günlük 30 kilo bilezik üreten şirket, Sultan Döviz, Özbağ Kuyumculuk ve Özbağ Kıymetli 
Madenler olarak 3 ayrı firmayla faaliyet gösteriyor. Özbağ Kuyumculuk Yönetim Kurulu 
Başkanı Fatih Öztürk, çevreye duyarlı bir şirket olduklarını belirterek, “Şu an fabrikamızın 2 
bin 300 metrekarelik çatısında GES var. Özellikle yaz aylarında enerjimizin tamamını güneş 
enerjisinden sağladık, hatta artanı da sisteme satmış olduk. Ayrıca yağmur sularını de-
polayan bir sistem kurduk. Yağmur suyunu kullanım suyu olarak kullanan belki de ilk fir-
malardan biriyiz” diye konuştu. Türkiye genelindeki 10. şubesini açmaya hazırlanan Özbağ 
Kuyumculuk’un sloganının ‘81 vilayete sözümüz var’ olduğunu hatırlatan Öztürk, “ileride 
nüfusu 300 binin üzerinde olan her il ve ilçede gücümüz yettiğince Özbağ’ı yaygınlaştır-
mak istiyoruz” dedi.

Yeşil Çevre’nin en 
yeni üyesi Özbağ 
Kuyumculuk oldu

Yeşil Çevre Hizmet ve İşletme 
Kooperatifi’nin son katılımcısı 
Özbağ Kuyumculuk oldu. 
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Şehirden uzakta doğa ile baş başa kalmak isteyen 
doğa severler, kampçılar, balıkçılar ve fotoğrafçılar 
için harika bir yer Ericek Göleti. Gölet, Gürsu Bele-
diyesi’nin yaptığı Adrenalin Park ile birlikte doğa 
ve adrenalin sevenlerin ilgisini çekmeye başladı. 
Katırlı Dağları’nın eteklerinde bulunan Gölet, şe-
hirden uzakta doğa ile baş başa kalarak haftanın 
yorgunluğunu atabileceğiniz bir yer. Göletin 
etrafındaki festival alanında her yıl Mayıs ayının 
son haftasında Hıdırellez şenlikleri ve pilav günü 
yapılıyor. 
Gürsu’da eko turizmin gelişimini sağlamak 
amacıyla, Gürsu Belediyesi’nce Ericek’te oluşturu-
lan ve bir ilk olma özelliği taşıyan Gürsu Adrenalin 
Park, yeni yüzüyle doğa ve adrenalin tutkunlarını 
çağırıyor. Birçok doğa sporunu bir arada yapma 
olanağı sunan Adrenalin Park, Gürsu Belediye-
si’nce yapılan düzenleme çalışmalarıyla daha kon-
forlu hale getirildi. Rengarenk bungalov ve hobbit 
evleriyle, yaz kış muhteşem manzaralar oluşturan 
doğasıyla Adrenalin Park, misafirlerini ağırlıyor.

Dokuma, boya ve iplik bölümleriyle entegre bir tekstil üretim 
tesisi olan Altunsu Tekstil, sürdürülebilir üretim hedefleri 
doğrultusunda özellikle temiz çevre, enerji tasarrufu ve geri 
dönüşüm konularında örnek olacak çalışmaları hayata geçiriyor. 

Altınsu Tekstil sürdürülebilir
üretime odaklandı

Altınsu Tekstil, 1993 yılında kuruldu. 1993-2010 
yılları arasında astarlık kumaş üreten firma,  2010 
yılından sonra bayan dış giyim fantezi kumaş üre-
timine başladı. Dokumanın ardından boyahane 
yatırımı da yapan Altınsu Tekstil, iplik üretimi ve 
son olarak recycle cips üretimini faaliyetlerine 
katarak entegre bir tesis oldu. Aylık, 1,5 milyon 
metre kumaş, 400-500 ton iplik ve 600 ton cips 
üretim kapasitesine sahip firma, 600’ün üzerinde 
kişiye istihdam sağlıyor. Altınsu Tekstil, üretiminin 
yüzde 70’ini başta Avrupa olmak üzere 20 ülkeye 
ihraç ediyor.

Altınsu Tekstil Yöne-
tim Kurulu Başkanı 
Hasan Altınsu, fir-
masının gelecek 
hedeflerini anlattı. 
Pandemiyle birlik-
te tüm sektörlerde 
olduğu gibi tekstil 
sektörünün de du-
rağan bir döneme 

girdiğini kaydeden Altınsu, bu dönemde, pazarın 
ihtiyacına odaklanarak, tüm prosesleri de bünye-
sinde bulundurmanın da avantajı ile hızlıca aksi-
yonlar aldıklarını söyledi. İnsan sağlığı ile dost ve 
güçlü bir antibakteriyelliğe sahip gümüş iyon-
larını Türkiyede ilk ve tek olarak ipliğin polimer 
yapısına katarak antimikrobiyel iplik ve dokular 
elde ettiklerini anlatan Hasan Altınsu, “Daha önce 
uygulanan gümüş iyonunun kumaş bitim işlem-
lerinde aplikasyonunun aksine ipliğin polimer 
yapısında yapıtaşı olarak eklendiğinden yıkama 

ve kullanım ile uzaklaşmayan 
antimikrobiyal fonksiyonda ku-
maşlar ürettik. Hatta pandeminin 
etkisinin yoğun olduğu günlerde 
piyasaya sürdüğümüz antimikro-
biyal maskeler ile adımızı tüm 
Türkiye’de duyurduk. Tüm bu Ar-
Ge çalışmalarını test ile kanıtlama 
süreci de dahil 45 gün gibi rekor bir 
sürede tamamladık” diye konuştu.

ÇEVRESEL 
SORUMLULUKLARIMIZIN 
BİLİNCİNDEYİZ

Pandeminin hızının azaldığı şu dönemlerde tüm 
dünyanın yeniden sürdürülebilir üretime yöneldi-
ğini, firmalarının da hedefinin bu olduğunu dile 
getiren Altınsu, şöyle devam etti:
“Bu ihtiyaca rakiplerimize göre çok daha önceden 
yönelerek tehlikesiz atıkların geri kazanımını 
başlattık. Gerek üretim faaliyetlerimizde çıkan 
deşelerin, gerekse kullanılamayacak durumda 
olan tekstil atıklarının geri kazanımının yapıldığı 
bu proses yasal mevzuata uygun. Sürdürülebilir 
ürün üretimimizin  her aşaması uluslararası ka-
bul görmüş geri kazanılan ürünlerin standardı 
kapsamında (GRS) denetlenmiş ve belgelenmiştir. 
Altınsu Tekstil olarak sosyal ve çevresel sorumlu-
luklarımızın bilincindeyiz. Enerji  ve özellikle kay-
naklarının hızla  azaldığını, bunlarla ilgili savaş ve 
kıtlık boyutunda krizler yaşanabileceğini bizde 
herkes gibi görüyor, izliyoruz. Bu nedenle tüket-
tiğimiz elektriği ve doğalgazı azaltma yöntemleri-

nin, tükettiğimiz suyu daha 
ne kadar azaltabileceğimiz 
üzerinde çalışıyoruz. Bu 
bağlamda ipliğin renkli 
çekim işlemleri ile boyaha-
ne faaliyetlerini azaltmak 
için projelerimiz var. Ayrıca 
geri dönüşüm, hem doğal 
kaynakların elde edilme 
zorluğu ve kısıtlı olması 
hem de maddi kayıplar ne-
deniyle aslında her zaman 
bir zorunluluk oluştur-
muştur. Hızla büyüyen 

dünyada kaynakların hızla azalmasının yanında 
geri dönüştürülemeyen her materyalin oluştur-
duğu kirlilik giderek artmaktadır. Kaynak-çevre 
kirliliği dengesinin bozulmasıyla her kuruluştan 
öte, her bireyin bile sürdürülebilir çevre bilinciyle 
hareket etmesi gerekliliği oluşmuştur. Bu gerek-
lilikten yola çıkarak, yeniden değerlendirmeyi, 
geri dönüştürmeyi, atıklarını her alanda azalt-
mayı ilke edindik. Bu doğrultuda çalışmalar 
yapıyoruz. Örneğin plastik bobinleri  bünyemizde 
bulunan geri dönüşüm yöntemi ile tekrar tekrar 
kullanıyoruz. Proses suyumuzu yeniden değer-
lendiriyoruz. Kullanılamayacak tahta paletler bile 
yeniden hayat bularak başka amaçlara hizmet 
ediyor.”
Hasan Altınsu, son olarak Yeşil Çevre’nin sanayici-
ler için mükemmel bir fırsat olduğunu dile getire-
rek, sanayi kuruluşlarının oluşturduğu atık suyun 
arıtılmasının sanayici için büyük kolaylık ve avan-
taj olduğunu söyledi.

Gürsu ilçesindeki Ericek Göleti, Gürsu Belediyesi’nin yaptığı Adrenalin Park ile birlikte 
doğa ve adrenalin sevenlerin ilgi odağı oldu.

Doğaseverlerin yeni rotası:

Ericek Göleti

• Göletin etrafında bulunan piknik 
masalarında veya orman içerisinde 
piknik yapabilirsiniz.

 
• Gölün çevresinde keyifli bir doğa 

yürüyüşü yapabilirsiniz. 

• Olta takımlarınız yanınızda ise balık 
tutabilirsiniz. 

• Özellikle gün batımında harika 
fotoğraflar çekebilirsiniz. 

• Adrenalin Park’ta birçok doğa 
sporu yapılmaktadır, burada keyifli 
zamanlar geçirebilirsiniz. 

• Zipline daha önce yapmadıysanız 
farklı bir deneyim olacaktır. 

• Çadırınız ile gelip kamp 
yapabilirsiniz. 

• Deniz bisikletleri ile göl üzerinde 
gezintiye çıkabilirsiniz.

Ericek Göleti’nde 
neler yapabilirsiniz?

Özellikle Hobbit evleriyle Gürsu’nun hatta Bur-
sa’nın simgelerinden biri olma özelliği taşıyan 
Adrenalin Park, doğal zenginlikleriyle sunduğu 
olanaklarla, doğa ve adrenalin tutkunlarının gözde 
merkezleri arasında yerini almış durumda. Gür-
su’nun eko turizminin gelişiminde de büyük payı 
olan ve Gürsu Belediyesi’nce yapılan çalışmalarla 
sosyal donatı alanları tamamen yenilenen Adrena-
lin Park Tesisi; doğal güzelliği, yenilenen tesis kim-
liği, hobbit ve bungalov evlerde konaklama kon-
foru, spor etkinlikleri imkanı, piknik alanları, çeşitli 
kültürel etkinliklere ev sahipliği yapabilme olanağı 
ve sunduğu daha birçok olanakla Gürsu’nun simge 
değeri olarak hizmet veriyor. 

Adrenalin Park, yazı ayrı, kışı ayrı, gecesi ayrı 
gündüzü ayrı güzellikteki muhteşem manzarası 
eşliğinde, doğanın tadını çıkarmak isteyen tüm 
doğa ve adrenalin tutkunlarını ağırlamayı bek-
liyor. Eğlence unsurunun da olduğu eko turizmin 
gelişmesi hedefiyle oluşturulan Adrenalin Park 
bünyesinde; zipline, dağcılık - tırmanma parkuru, 
kampçılık alanı, su sporları alanı ve seyir alanları 
yer almakta. Yamaç paraşütü, tırmanma ve offroad 
yarışları, doğa yürüyüşleri, kampçılık, dağcılık v.b. 
faaliyetlerin de gerçekleştirildiği Adrenalin Park 
doğa ve adrenalin tutkunlarını ağırlamayı bekli-
yor. Festivaller, spor yarışları, piknikler, konserler 
v.b. birçok organizasyonun da gerçekleştirildiği 
Adrenalin Park, en özel anlara da tanıklık edecek 
doğasıyla tüm doğaseverler için alternatif oluştur-
makta. 

BASIN YANSIMALARI
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